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   2 room apartment in a stylish building with panoramic view
over Wiesbaden  

  Στοιχεία μεσίτη
Όνομα: ArKadia
Όνομα
εταιρείας:
Χώρα: United Kingdom
Τηλέφωνο:
Languages: Dutch, English, French,

German, Italian, Polish,
Portuguese, Romanian,
Russian, Spanish,
Swedish

Στοιχεία καταχώρησης
Ακίνητο για: Ενοικίαση
Τιμή: EUR 1,350

  Τοποθεσία
Χώρα: Germany
Νομός/Περιοχή/Επαρχία: Hesse
Πόλη: Wiesbaden
Ταχυδρομικός κωδικός: 65183
Δημοσιεύθηκε: 02/12/2023
Περιγραφή:
*English* This apartment is located on the 3rd floor of the stylish building of the Kaiser Friedrich
Residence with a representative entrance portal and individual architectural design. Despite the central
location of the building, you will live here quietly. A roof terrace with a beautiful panoramic view over
Wiesbaden is located on the same floor and can be used by you. Furthermore you can use a large library
room. The Kaiser Friedrich Therme with its attractive wellness offer can be easily reached "in your
bathrobe" if necessary, which is especially pleasant in the dark season. Facilities Complete furnishing.
Flat screen TV, DSL internet connection when required, parquet floor, shower, daylight bath, fully
equipped fitted kitchen. Location Best city location. You can reach the old town or Goldgasse as well as
the pedestrian zone with a large variety of shops, restaurants, bistros etc. in 2 minutes on foot.
Nevertheless the apartment itself is quiet due to its location within the building. *Deutsch* Im stilvollen
Gebäude der Kaiser Friedrich Residenz mit repräsentativem Eingangsportal und individueller
archtektonischer Gestaltung befindet sich diese Wohnung im 3. Stock. Trotz zentralster Lage des
Gebäudes wohnen Sie hier ruhig. Eine Dachterasse mit schönem Panoramablick über Wiesbaden
befindet sich im selben Stockwerk und kann von Ihnen genutzt werden. Weiterhin können Sie einen
grossen Bibliotheksraum mit benutzen. Die Kaiser Friedrich Therme mit ihrem attraktiven
Wellnessangebot ist bei Bedarf bequem "im Bademantel" zu erreichen, was speziell in der dunklen
Jahreszeit sehr angenehm ist. Ausstattung Komplette Möblierung. Flachbild TV, DSL-Internetanschluss
bei Bedarf, Parkettboden, Dusche, Tageslichtbad, voll ausgestattete Einbauküche. Lage Beste Citylage.
Sie können die Altstadt bzw. Goldgasse sowie die Fussgängerzone mit einer grossen Vielfalt an
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Geschäften, Restaurants, Bistros usw. in 2 Minuten zu Fuss erreichen. Trotzdem ist die Wohnung selbst
aufgrund ihrer Lage innerhalb des Gebäudes ruhig.

  Κοινά
Τελειωμένα τετραγωνικά
πόδια:

60 τ.μ

  Room details
Total rooms: 2

  Lease terms
Date Available:

  Επιπλέον πληροφορίες
Link: http://www.arkadia.com/LMDW-T2458/?utm_cam

paign=multicast&utm_medium=web&utm_source=
IMLIX.COM

  Contact information
IMLIX ID: sigcqz1-h
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